

公司简介

宝鸡市永盛泰钛业有限公司（陕西永盛钛进出口贸易有限公司）是从事以钛为主的有色金属生产，销售于一体的高新技术企业，地处享誉全球的“钛谷”宝鸡市。公司创建于1992年，注册资金1000万元，占地面积27000平方米，建筑厂房10000平方米。主要生产钛锭，棒，锻件，板，管，丝及其它有色金属加工产品，可按国标，美标，日本标准，国际标准和其它标准进行生产和供货。我们的产品80%以上已出口到国际市场，遍布日本，韩国，新加坡等东南亚国家和地区，美国，巴西和英国，法国，瑞典等其他欧洲国家。在国内外市场享有很高的声誉，并建立了长期的贸易关系。

公司拥有先进的生产设备，严格的质量管理体系，通过了国家ISO9001-2008认证，马上将获得国家军工质量管理认证。从2008年起至今连续获得宝鸡地区先进出口企业荣誉称号，在民营企业钛材出口领域排名前列。

我们坚持“讲信誉，保质量，谋发展，永无止境”企业宗旨，以科技创新的企业理念，向国内外新老用户提供一流的产品和优质的服务。

Company profile

BAOJI YUNGSHEGTAI TITANIUM INDUSTRY CO.LTD (SHAANXI YUNGSHEGTAI TITANIUM IMP./EXP.CO.,LTD) is a high-tech enterprise engaged in production and sell the titanium and titanium alloys and other nonferrous metals mill products, located at BAOJI which is well known as Titanium Valley. Our company is set-up in 1992 with registration capital RMB yuan 1000,000 and occupy an area of 27,000 square meters and factory building of 10,000 square meters. Our main products are titanium and titanium alloys such as ingots, bars & billets, forgings, sheets & plates, tubes & pipes, electrodes & wires and other nonferrous metals products. We could produce and supply titanium mill products as per China national standards, and ASTM/ASME,AMS,MIL,ISO,AWS, JIS specifications or to customer's requirements. The 80% products have been exported to international markets, Japan, Korea, Singapore, India and other country and area in south-east, USA, Brazil, UK, France, Germany, Sweden and other countries in Europe. We get the noble reputation from customers in home and foreign markets due to our excellent product quality and build up the long-term business relationship with our partners.

Our company have the advanced equipments and the strict quality control system. We obtained the ISO 9001:2008 approval and the military quality control approval will be passed soon. From 2008 until now we gets the certificates(Advanced Export Enterprise) continually. The exporting quantity is in the forefront of the pvt companies in BAOJI area.

We insists on 'guarantee credit, ensure quality, seeking development without limits' enterprise aim. Our conception is science and technology innovation. We promise the news and old customers the high-quality products and first class service.

